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Dziś w południe doszło do prezentacji pierwszego i jak na razie jedynego

nowego transferu Romy, Brazylijczyka Dodo. W konferencji prasowej brał

też udział Walter Sabatini. Gracz wybrał koszulkę z numerem 27.

 

Spodziewałeś się tak ważnego zespołu również po tak poważnej kontuzji?

- Otrzymałem wiele propozycji, jednak Roma wykazała realne zainteresowanie,

śledziła mnie od jakiegoś czasu i to było decydujące.

 

Kiedy myślisz o dołączeniu do grupy?

- Rekonwalescencja przechodzi dosyć dobrze, to oczywiste, że brakuje mi siły

fizycznej i mięśni i dlatego trenuję rano, w południe i wieczorem. Przechodzę lżejsze

ćwiczenia fizyczne, aby następnie dołączyć do grupy.

 

Czujesz odpowiedzialność z gry w Romie?

- Jest jasnym, że odczuwam pewną presję, jednak jestem dosyć przystosowany,

gdyż grałem w ważnym klubie.

 

Dlaczego wybrałeś numer 27?

- Wybrałem ten numer, gdyż jest dla mnie ważny z powodów osobistych.

 

Jakie są twoje cechy?

- Chciałbym pomagać zespołowi i konstruować ataki od tyłu poprzez moją technikę i

szybkość.

 

Czujesz się gotowy do gry w pierwszym składzie? Co wiesz o lidze

włoskiej? Jak widzisz Romę?

- Przygotowania właśnie się zaczęły, nie trenuję z grupą, są to decyzje, które należą

do trenera. Roma jest mocna, może walczyć o górny obszar tabeli, o Ligę Mistrzów.
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Gdzie odnajdziesz się u trenera?

- Jeśli chodzi o schematy taktyczne, dowiem się lepiej czego chce trener poprzez

pierwsze treningi. W Brazylii grałem zawsze w ustawieniu 4-4-2, w reprezentacji w

4-3-3, jest to taktyka, którą znam. Jestem tutaj od kilku dni. Zgrupowanie robi

dobrze, mieszkamy razem i możemy się dobrze poznać. U trenera przechodzę

jedynie ćwiczenia fizyczne, jednak wiem, że jest szczerą osobą, która szuka tego co

najlepsze.

 

Jak przechodziły negocjacje z Romą? Jest jakiś gracz, którym się

inspirujesz?

- Negocjacje z Romą trwały od dawna, miałem czas, aby przygotować się

psychicznie. Totti jest jednym z najpopularniejszych graczy w Brazylii, inspiruje

mnie.

 

Ocena Castana?

- Inspiruje mnie Roberto Carlos, to mój model gracza, to mój kolega z zespołu,

zawsze mi pomagał. Jest najlepszym lewym obrońcą w historii. Castan? Jest silnym i

szybkim graczem, który pomoże Romie w osiągnięciu ważnych celów.

 

Tabela twojego powrotu do zdrowia. Masz już w myślach datę swojego

powrotu na boisko?

- Nie ma dokładnej daty, decyzja o tym czy wracam na boisko czy nie zależy od

trenera. Pracuje ciężko, aby być do dyspozycji trenera.

 

Zdarzyło ci się obserwować ligę włoską? Czy jest gracz, który podobał ci

się najbardziej z Romy?

- Włoska liga jest bardzo popularna w Brazylii. Z wielkich piłkarzy, którzy grają we

Włoszech śledzę przede wszystkim Thiago Silvę i Pato.
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